
Zápisnica 

zo  zasadnutia  Komisie kultúry, cestovného ruchu a regionálnej politiky pri Mestskom 

zastupiteľstve v Rožňave dňa 16.6.2020 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

 

Program:  

 

 

1. Otvorenie  

 

2. Plnenie uznesení  (Miroslav Demény)  

3. Návrh rozpočtu mesta vrátane rozpočtov rozpočtových a príspevkových organizácií na rok 

2020 – 2022  (Ing. Klára Leskovjanská)  

4. Akčný plán rozvoja mesta Rožňava na roky 2020 – 2022  (Bc. Romina Gyüreková, Ing. 

Zuzana Záborská)  

5. Návrh na ocenenie: Cena Košického samosprávneho kraja  (Erika Švedová)  

6. Návrh zápisov kroniky 2016 a 2018  (Erika Švedová)  

7. Stretnutie banských miest v roku 2021  (Ing. Lán Lach)  

8. Prerozdelenie finančných dotácií z rozpočtu mesta Rožňava na rok 2020 pre kultúrne, 

mládežnícke, spoločenské a sociálne organizácie a združenia pri školách  (Mgr. Lenka 

Leštáková)  

9. Rôzne  

10. Diskusia  

 

11. Záver  

 

 

Predseda komisie:   Miroslav Demény 

Tajomníčka komisie:  Mgr. Lenka Leštáková 

 

 

 

 

 

 

 



k bodu č. 1 

 

Otvorenie 

 

Zasadnutie komisie  otvoril predseda komisie Miroslav Demény, privítal všetkých prítomných 

a oboznámil ich s programom zasadnutia. Na požiadanie zástupcu primátora Ing. Jána Lacha 

navrhol zmenu poradia predkladaných materiálov a to materiál č. 7 Stretnutie banských miest 

v roku 2021 presunúť za plnenie uznesení ako č. 3.  Všetci prítomní členovia komisie  súhlasili 

s navrhnutým programom rokovania komisie aj s navrhovanou zmenou poradia 

prerokovávaných materiálov.  

Číslo hlasovania: 1.   

Bod rokovania:    Schválenie programu rokovania  

Číslo uznesenia:   - 

Hlasovanie členov komisie:  hlasovalo 8 členov komisie 

 

P. č. Meno a priezvisko hlasovanie 

1. Miroslav Demény + 

2. Mgr. Matúš Bischof + 

3. Mgr. Monika Kerekešová, Dis. Art. + 

4. Mgr. Valéria Icsová  

5. Mária Štítnická + 

6. Bc. Anežka Kleinová + 

7. Peter Katrenics + 

8. Mgr. Radoslav Kovács + 

9. Ján Szőllős + 

 

Za:   8     Proti: 0  Zdržal sa: 0 

 

Program rokovania s navrhovanou zmenou bol schválený. 

 

k bodu č. 2 

 

Plnenie uznesení 

 

Plnenie uznesení z predchádzajúceho zasadnutia komisie predniesol jej predseda Miroslav 

Demény.  

 

Členovia komisie plnenie uznesení berú na vedomie. 

 

 

k bodu č. 3 

 

12. stretnutie banských miest a obcí Slovenska v Rožňave v roku 2021 

Ing. Ján Lach,  Ing. Norbert Werner  – odprezentovali predložený materiál. 

Predkladatelia materiálu zdôraznili niektoré fakty, ktoré sú v dôvodovej správe: 



- prihlásenie sa mesta Rožňava k baníckemu odkazu 

- spropagovanie mesta a okolia účastníkom stretnutia zo Slovenska a zo zahraničia  

- 1000 – 1300 účastníkov stretnutia 

- 3 dňová akcia 

- bude zriadený prípravný výbor, ktorý toto stretnutie bude pripravovať – poskytnú 

kontakty a možnosti získať financie na uskutočnenie akcie 

- plánované financovanie je v priloženej tabuľke 

- mesto Rožňava prerokovaním v zastupiteľstve a prijatím navrhovaného uznesenia 

príjme záväzok usporiadať 12. stretnutie banských miest a obcí Slovenska v roku 2021 

Diskusia: 

Mgr. Radoslav Kovács: 

- predkladateľom materiálu položil otázku akú podobu bude mať záväzok mesta 

a upozornil na problematické získanie financií z projektu Interreg. 

Záväzkom mesta je usporiadanie akcie a v prípade schválenia projektu Interreg čiastočné 

spolufinancovanie projektu, ku ktorému sa mesto zaviazalo pri podávaní projektu. 

V prípade nezískania financií z uvedeného projektu sa zvýši tlak na financie od sponzorov  

a účastnícke poplatky. Pomerne veľký rozpočet stretnutia, je hlavne z dôvodu podaného 

projektu. Bez projektu sa stretnutie dá usporiadať aj s menšími nákladmi.   

Číslo hlasovania: 2.   

Bod rokovania:    12. stretnutie banských miest a obcí Slovenska v Rožňave v roku 2021 

Číslo uznesenia:   01/06/2020 

Hlasovanie členov komisie:  hlasovalo 8 členov komisie 

 

P. č. Meno a priezvisko hlasovanie 

1. Miroslav Demény + 

2. Mgr. Matúš Bischof + 

3. Mgr. Monika Kerekešová, Dis. Art. + 

4. Mgr. Valéria Icsová  

5. Mária Štítnická + 

6. Bc. Anežka Kleinová + 

7. Peter Katrenics + 

8. Mgr. Radoslav Kovács + 

9. Ján Szőllős + 

 

Za:   8     Proti: 0  Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 01/06/2020 – komisia kultúry, cestovného ruchu a regionálnej politiky odporúča 

Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave schváliť 12. stretnutie banských miest a obcí Slovenska 

v Rožňave v roku 2021 a vytvorenie prípravného výboru 

 

 



 k bodu č. 4 

 

Návrh rozpočtu mesta vrátane rozpočtov rozpočtových a príspevkových organizácií na 

roky 2020 – 2022 

Ing. Leskovjanská – odprezentovala predložený materiál. 

V krátkosti vysvetlila prečo sa návrh rozpočtu predkladá až v súčasnom období. Z dôvodu 

vypuknutia ochorenia Covid 19 a výpadku časti plánovaných príjmov bolo nutné postupne 

niekoľkokrát prepracovávať celý rozpočet. Zostavenie rozpočtu ovplyvnili hlavne: 

- výpadok daňových príjmov  

- výpadok príjmov zo štátneho rozpočtu 

- za mesiac máj prišlo 62,8 % plánovaných podielových daní 

- výpadok vlastných príjmov – herne, jarmoky, ...... 

- bolo nutné prehodnotiť všetky výdavky mesta a zostali len najnutnejšie pre činnosť 

mesta a MsÚ 

- z dôvodu vyrovnanosti rozpočtu sa pristúpilo aj ku krátkodobému prekleňovaciemu 

úveru, ktorý sa bude čerpať len v prípade nutnosti   

Členovia komisie prijali vysvetlenie bez diskusie. 

Číslo hlasovania: 3.   

Bod rokovania:    Návrh rozpočtu mesta vrátane rozpočtov rozpočtových a príspevkových organizácií  na roky 

2020 - 2022 

Číslo uznesenia:   02/06/2020 

Hlasovanie členov komisie:  hlasovalo 8 členov komisie 

 

P. č. Meno a priezvisko hlasovanie 

1. Miroslav Demény + 

2. Mgr. Matúš Bischof + 

3. Mgr. Monika Kerekešová, Dis. Art. + 

4. Mgr. Valéria Icsová  

5. Mária Štítnická + 

6. Bc. Anežka Kleinová + 

7. Peter Katrenics + 

8. Mgr. Radoslav Kovács + 

9. Ján Szőllős + 

 

Za:   8     Proti: 0  Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 02/06/2020 – komisia kultúry, cestovného ruchu a regionálnej politiky odporúča 

Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave schváliť rozpočet mesta vrátane rozpočtov RO a PO na 

roky 2020 – 2022 podľa uznesenia na str. 2 predloženého materiálu.    

 

 

 

 



k bodu č. 5 

Akčný plán rozvoja mesta Rožňava na roky 2020 – 2022 

 

Bc. R. Gyüreková  –  prezentovala predložený materiál. V krátkosti vysvetlila genézu 

predkladaného materiálu, ktorá je uvedená aj v dôvodovej správe k materiálu. 

Následne sa rozvinula bohatá diskusia: 

Mgr. Radoslav Kovács: 

- v nadväznosti na aktivity 111 a 121 navrhuje, aby aktivita 323 ostala v prioritách mesta 

a nebola z akčného plánu vypustená 

- k realizácii aktivity 217 navrhuje na najbližšie zasadnutie komisie boli prizvaní 

zástupcovia Koordinačného centra pre rozvoj okresu na odprezentovanie zámerov 

a koncepcie rozvoja cestovného ruchu okresu Rožňava 

- v aktivite 234 navrhuje doplniť do poznámky, že sa jedná o ukončenie len 1. etapy 

a akciu nepovažuje za ukončenú  

- navrhuje vzhľadom na budúce dopravné zaťaženie ulice Košická nevypúšťať opatrenie 

324 a ponechať ho v platnosti  

- vyzdvihol aktivity 413 a 522 

- k aktivite 631 mal otázku či mesto môže získať nejaké financie na budovu vo vlastníctve 

cirkvi 

- upozornil na nesúlad aktivity 731 s GDPR nakoľko sa jedná o veľmi citlivé údaje 

o žiakoch jednotlivých škôl 

Mária Štítnická 

- venovala sa aktivite 235 cyklotrasy a cyklochodníky, ktoré považuje pri rozvoji 

turistického ruchu za veľmi dôležité. Položila otázku, či má mesto v pláne postupne sieť 

cyklochodníkov dobudovávať 

Mgr. Monika Kerekešová 

- položila otázku či v rámci  aktivity 212 je personálne dobudovanie kapacít pre CR 

ukončené – áno ukončené 

Bc. Anežka Kleinová 

- aktivita 217 – požaduje predložiť materiál Koncepcia rozvoja .... na rokovanie komisie 

- v aktivite 223 požaduje opraviť preklep v poznámke  - FPU opraviť na AVF 

Peter Katrenics – položil otázku ďalšieho plánovania financíí týkajúcich sa oblasti činnosti 

komisie a odboru kultúry, športu a CR – je a bude to obsahom rokovania MZ pri schvaľovaní 

rozpočtu na jednotlivé roky, okrem získavanie mimorozpočtových financií z rôznych 

dostupných zdrojov.  

 
Číslo hlasovania: 4.   

Bod rokovania:    Akčný plán rozvoja mesta Rožňava na roky 2020 - 2022 

Číslo uznesenia:   03/06/2020 

Hlasovanie členov komisie:  hlasovalo 8 členov komisie 



P. č. Meno a priezvisko hlasovanie 

1. Miroslav Demény + 

2. Mgr. Matúš Bischof + 

3. Mgr. Monika Kerekešová, Dis. Art. + 

4. Mgr. Valéria Icsová  

5. Mária Štítnická + 

6. Bc. Anežka Kleinová + 

7. Peter Katrenics + 

8. Mgr. Radoslav Kovács + 

9. Ján Szőllős + 

 

Za:   8     Proti: 0  Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 03/06/2020 – komisia kultúry, cestovného ruchu a regionálnej politiky odporúča 

Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave schváliť Akčný plán rozvoja mesta Rožňava na roky 

2020 – 2022 s navrhovanými zmenami: 

a) nevypustiť bod 323 z akčného plánu 

b) doplniť do poznámky v aktivite 234, že sa jedná o ukončenie len 1. etapy 

c) ponechať v platnosti opatrenie 324  

d) opraviť v aktivite 223 preklep v poznámke - FPU opraviť na AVF 

 

  

k bodu č. 6 

 

Návrh na ocenenie: Cena Košického samosprávneho kraja 

 

Materiál odprezentovala Erika Švedová 

 

Tak ako každý rok, tak aj v roku 2020 budú zastupiteľstvom Košického samosprávneho kraja 

(KSK), ako aj predsedom KSK udelené verejné ocenenia: Cena Košického samosprávneho 

kraja, Čestné občianstvo KSK, Historická osobnosť regiónu, Cena predsedu KSK a Čestná cena 

predsedu KSK. Mesto Rožňava na webovom sídle a úradnej tabuli vyzvalo občanov, športové 

kluby a spoločenské organizácie o zasielanie návrhov na udelenie týchto ocenení pre významné 

osobnosti a kolektívy nášho mesta. Na základe výzvy bol predložený 1 návrh na ocenenie: Cena 

Košického samosprávneho kraja.  

 

 

Cena Košického samosprávneho kraja: 

 

P.č. Navrhovateľ Navrhovaný 

1. OZ Spartan training group Rožňava Ing. Marcel Uharček 

 

 

Číslo hlasovania: 5.   

Bod rokovania:    Návrh na ocenenie: Cena Košického samosprávneho kraja 

Číslo uznesenia:   04/06/2020 

Hlasovanie členov komisie:  hlasovalo 8 členov komisie 



 

 

 

 

P. č. Meno a priezvisko hlasovanie 

1. Miroslav Demény + 

2. Mgr. Matúš Bischof + 

3. Mgr. Monika Kerekešová, Dis. Art. + 

4. Mgr. Valéria Icsová  

5. Mária Štítnická + 

6. Bc. Anežka Kleinová + 

7. Peter Katrenics + 

8. Mgr. Radoslav Kovács + 

9. Ján Szőllős + 

 

Za:   8     Proti: 0  Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 04/06/2020 – komisia kultúry, cestovného ruchu a regionálnej politiky odporúča 

Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave prerokovať predložený návrh na ocenenie: Cena 

Košického samosprávneho kraja.    

 

k bodu č. 7 

Návrh zápisov do kroniky mesta 2016 a 2018  

 

Materiál uviedla Erika Švedová 

 

Návrh zápisu do kroniky z rok 2018 už bol predmetom predchádzajúceho rokovania komisie. 

Na súčasné rokovanie sa predkladá so zapracovanými pripomienkami. Zároveň je predkladaný 

aj zápis za rok 2016, ktorý bol medzitým skompletizovaný.  

K predloženému materiálu sa do diskusie neprihlási žiadny člen komisie. 

 

Číslo hlasovania: 6.   

Bod rokovania:    Návrh zápisov do kroniky mesta 2016 a 2018 

Číslo uznesenia:   05/06/2020 

Hlasovanie členov komisie:  hlasovalo 8 členov komisie 

 

 

P. č. Meno a priezvisko hlasovanie 

1. Miroslav Demény + 

2. Mgr. Matúš Bischof + 

3. Mgr. Monika Kerekešová, Dis. Art. + 

4. Mgr. Valéria Icsová  

5. Mária Štítnická + 

6. Bc. Anežka Kleinová + 

7. Peter Katrenics + 

8. Mgr. Radoslav Kovács + 



9. Ján Szőllős + 

 

Za:   8     Proti: 0  Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 05/06/2020 – komisia kultúry, cestovného ruchu a regionálnej politiky schvaľuje 

zápisy do kroniky mesta Rožňava za roky 2016 a 2018. 

 

k bodu č. 8 

 

Prerozdelenie finančných prostriedkov z rozpočtu mesta Rožňava v roku 2020 pre 

kultúrne, mládežnícke, spoločenské a sociálne organizácie a združenia pri školách  

 

Predseda komisie Miroslav Demény oznámil rozhodnutie vedenia mesta o stiahnutí 

predkladaného materiálu. Materiál sa bude prejednávať na mimoriadnom zasadnutí komisie po 

schválení rozpočtu mesta na rok 2020. 

 

Číslo hlasovania: 7.   

Bod rokovania: Prerozdelenie finančných prostriedkov z rozpočtu mesta Rožňava v roku 2020 pre kultúrne, 

                            mládežnícke, spoločenské a sociálne organizácie a združenia pri školách    

Číslo uznesenia:   06/06/2020 

Hlasovanie členov komisie:  hlasovalo 8 členov komisie 

 

 

P. č. Meno a priezvisko hlasovanie 

1. Miroslav Demény + 

2. Mgr. Matúš Bischof + 

3. Mgr. Monika Kerekešová, Dis. Art. + 

4. Mgr. Valéria Icsová  

5. Mária Štítnická + 

6. Bc. Anežka Kleinová + 

7. Peter Katrenics + 

8. Mgr. Radoslav Kovács + 

9. Ján Szőllős + 

 

Za:   8     Proti: 0  Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 06/06/2020 – komisia kultúry, cestovného ruchu a regionálnej politiky odporúča 

nové prejednanie materiálu po schválení rozpočtu mesta Rožňava. Zasadnutie komisie sa 

uskutoční dňa 7.7.2020. 

 

k bodom  č. 9 , 10 

 

Rôzne, Diskusia  

 

Mgr. Radoslav Kovács 

- kto schválil betónovanie dlažobných kociek na Námestí baníkov suchým betónom 

- kto navrhol farebnú kombináciu fasády MsÚ a či to prešlo schvaľovacím procesom na 

Pamiatkovom úrade, nakoľko sa jedná o ochranné pásmo historického jadra mesta 



Peter Katrenics 

- položil otázku či neexistuje šetrnejší spôsob označenia pozície predajných stánkov ako 

ten, čo sa v súčasnosti používa. A či mesto neuvažuje o zmene tohto stavu. Žltá 

syntetická farba špatí a poškodzuje pieskovcové obrubníky na zrekonštruovaných 

povrchoch námestia  

Mária Štítnická 

- upriamila pozornosť na neexistujúci koncept značenia turistických okruhov, 

smerovníkov ku kultúrnym pamiatkam a samotného informačného systému pri 

jednotlivých pamiatka. Použila príklad riešenia napríklad v Španej Doline 

- v diskusii Mgr. Radoslav Kovács upozornil, že je možnosť využiť prejednávaný akčný 

plán rozvoja mesta v oblasti rozvoja drobnej architektúry 

Bc. Anežka Kleinová 

- položila otázku kedy sa budú vyhodnocovať dotazníky ku koncepcii kultúry a koľko 

subjektov sa prihlásilo na výzvu mesta o poskytnutie informácii o subjekte pracujúceho 

v oblasti kultúry 

Ing. Ivan Nemčok 

- odpovedal na otázku dotazníkov, že sa budú vyhodnocovať do konca mesiaca jún 2020 

a na výzvu sa prihlásilo minimum subjektov a aj to len také, o ktorých už mesto má 

určité informácie 

- informoval členov komisie o pripravovaných akciách Kultúrneho leta 2020 

a pripravovaných koncertoch vo dvore radnice 

- informoval o pripravovanej Vatre SNP ako náhrade zrušenej Vatry oslobodenia 

Michal Baffy – MICIO 

- vyzval vedúceho odboru K,Š a CR o vzájomnú koordináciu termínov akcií aby nedošlo 

ku kolízii termínov 

Ing. Ivan Nemčok 

- potvrdil snahu o spoluprácu a vzájomnú koordináciu kalendára akcií 

Miroslav Demény 

- dal úlohu MsÚ zistiť cenovú ponuku označenia kalvárie (počet 10 smerových tabuliek), 

a možnosť ich umiestnenia na stĺpoch verejného osvetlenia prípadne na dopravných 

značkách 

 

k bodu č. 11 

 

Záver 

 

Predseda komisie Miroslav Demény poďakoval prítomným za aktívnu účasť a zasadnutie 

komisie ukončil. 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Zapísal: Ing. Ivan Nemčok                               Miroslav Demény   

z dôvodu neprítomnosti tajomníčky komisie                       predseda komisie 


